
SAM_114 COT Expert

Tus actividades

1. Target of the on-site backend expert is to ensure reliable process set
up with maximum quality/yield, EOL test availability, as well as supplier
management (wafer & package)

2. Ensure correct process set up with highest quality in all backend
processes at OSAT such as wafer sawing, backgrinding, die attach, wire
bond, overmold

3. Ensure usage of specified mateirals over the full process chain

Control and maintain EOL test setup with support from Frankfurt IE team
and EOL tool supplier to ensure correct functionality and full availability
of EOL test system

4. Monitor process data to avoid/ react on yield drop

5. Creation and maintanance of failure catalog

field returns

Drive A3/8D creation at supplier

6. Coordination of annual qualification activites

7.Perform VDA 6.3 and process audits

Lo que ofrecemos

Ready to drive with Continental? Take the first step and fill in the online
application.

Acerca de nosotros

大陆集团专业开发前沿性技术与服务，以人和货物运输为着眼点，致力
于打造可持续且可联动的交通方式。集团成立于 1871 年，作为一家科
技企业，它负责为车辆、机器、交通及运输行业提供安全、高效、智能
且经济实惠的解决方案。2022 年，大陆集团实现营收 394 亿欧元，目
前在全球 57 个国家和市场地区雇用约 20 万名员工。
康迪泰克子集团面向汽车工业、铁路工程、采矿、农业及其他关键行业，
开发并制造跨材料型、环保型及智能型产品和系统。在“超越橡胶的智
能和可持续解决方案”这一愿景的引导下，集团利用其对工业和材料的
深入了解，通过将不同的材料与电子元件和个性化服务相结合，从而实
现开辟全新的商业机遇。    
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